

Title (en)

Electrical apparatus for domestic use combined with a cooking plate.

Title (de)

Elektrisches Haushaltsgerät kombiniert mit Kochplatte.

Title (fr)

Appareil électro-ménager combiné comprenant une plaque de cuisson.

Publication

**EP 0117169 A1 19840829 (FR)**

Application

**EP 84400075 A 19840113**

Priority

FR 8300549 A 19830114

Abstract (en)

Apparatus comprising a cooking plate (30) combined with at least one domestic appliance, in particular a refrigerator and/or deep-freeze, and means of thermal insulation arranged between the upper face (1) of the refrigerator and the cooking plate (30) and provided in such a manner that the efficiency of the refrigerator Er remains essentially constant whether the cooking plate (30) is functioning or not. These means of thermal insulation comprise an insulating panel (8) arranged under the cooking plate (30) and an extendable table (9), forming a work table, arranged between the panel (8) and the face (1) of the refrigerator (Er), so that a free circulation of air is ensured between the cooking plate (30), the panel (8), the table (9) and the upper face (1) of the refrigerator Er. <IMAGE>

Abstract (fr)

Appareil comprenant une plaque (30) de cuisson combinée avec au moins un élément électro-ménager notamment un réfrigérateur et/ou congélateur et des moyens d'isolation thermique disposés entre la face (1) supérieure du réfrigérateur et la plaque (30) de cuisson, et prévus de telle façon que le rendement du réfrigérateur Er reste sensiblement constant, que la plaque (30) de cuisson soit à l'arrêt ou en fonctionnement. Ces moyens d'isolation thermique comprennent un plateau (8) isolant disposé sous la plaque (30) de cuisson et une tablette (9) escamotable, formant table de travail, disposée entre le plateau (8) et la face (1) du réfrigérateur (Er), de telle sorte qu'une libre circulation d'air est assurée entre la plaque (30) de cuisson, le plateau (8), la tablette (9) et la face (1) supérieure du réfrigérateur Er.

IPC 1-7

**F24C 15/18; F24C 15/10**

IPC 8 full level

**F24C 15/10** (2006.01); **F24C 15/18** (2006.01)

CPC (source: EP)

**F24C 15/101** (2013.01); **F24C 15/18** (2013.01); **F25D 2400/08** (2013.01)

Citation (search report)

- GB 985313 A 19650310 - OATLEY TECHNICAL DEV
- FR 2229929 A1 19741213 - JENN AIR CORP [US]
- US 3586825 A 19710622 - HURLEY JAMES E
- FR 1601061 A 19700810

Designated contracting state (EPC)

BE DE FR GB IT LU NL

DOCDB simple family (publication)

**FR 2539285 A1 19840720**; EP 0117169 A1 19840829

DOCDB simple family (application)

**FR 8300549 A 19830114**; EP 84400075 A 19840113